
Statutární město Brno

Městská část Brno - Líšeň

Určeno pro jednání Rady MČ Brno - Líšeň

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č.4/2025, ze dne 28.4.2025, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise:

Přítomni: Matěj Chrněla, Ing. Bohumír Myslín, Pavel Mokrý, Jarmil Vlach, Mgr. Petr Nečesánek, 

Lubomír Polnický, Miloslav Čada, MgA. Eva Holzová, Mgr. Oleg Beznosík 

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Miroslav Janek (MP)

Body jednání Komise bezpečnosti

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK)

Předseda BK Matěj Chrněla zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 7 
členů BK + 2 členové (Ing. Bohumír Myslín, MgA. Eva Holzová od 17:10) připojeni vzdáleně on-line. BK 
je tedy usnášeníschopná.

2. Schválení programu

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele

Ověřovatel zápisu pan Miloslav Čada.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Zapisovatel předseda BK Matěj Chrněla. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.3/2025

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 
na email - bez výhrad.

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



5. Informace zástupců PČR a MP

Zástupci PČR a MP předali srovnávací statistiky za měsíc březen. Pan Mokrý čerpá ze statistik podklady 
pro jednání Komise dopravy. Mgr. Vyparina PČR informoval, že nastal pokles v MOTO-vloupání v Líšni. 
Dále informoval o průběhu fotbalového derby SK Líšeň s městským rivalem bez incidentů. Dne 3.5.2025 
proběhne fotbalové utkání s Táborském, které je hodnoceno jako nerizikové. Mgr. Bc. Janek MP 
konstatoval klid v revíru. Příprava na pálení čarodějnic 30.4.2025 v Rokli posílením 1 hlídku strážníků. 

Komise bere na vědomí: Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Diskuze a různé

Pan Vlach otevřel téma, kdy město Brno, aby vyhovělo požadavku městské části Brno-střed zakázat 
elektrické koloběžky omezilo provoz elektrických jednokolek. PČR - jednokolka je brána jako chodec. 
Ten se pohybuje průměrnou rychlostí 5 Km/h. Tudíž by neměl jezdit po silnici. Na cyklostezce 
maximální rychlostí 25 Km/h. Pro elektrické jednokolky bude platit zákaz vjezdu do historického centra 
Brna. Uživatelů elektrických koloběžek se ale opatření zatím nedotkne.

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni@brno-lisen.cz

V čase cca 17:30 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ dubnovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 26. května 2025 od 17:00 hodin.

Zapsal předseda BK Matěj Chrněla 

Ověřil člen BK Miloslav Čada
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